
Beste Griffie, 
 
hierbij de volgende vragen namens de fractie GroenLinks. 

1. wat weet de gemeente van de plannen van Fokker om het aantal parkeerplaatsen 
uit te breiden. 

2. hoe kijkt de gemeente tergen die plannen aan. ter illustratie  

- 48 parkeerplekken erbij op de Anthony Fokkerweg 

- parkeerdek mogelijk zelfs 2-laags bovenop de huidige parkeerplekken direct bij 
het hoofdkantoor 

- de realisatie van het transferium in Alblasserdam(vertraging in de uitvoering van 
zeker 1 jaar) 

- inhuur van 70 plekken in parkeergarage Overtoom. 

met vriendelijke groeten, 
namens de fractie GroenLinks, 
Bert Grimmius 
 


